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In 2012 namen we voor het eerst deel aan de gemeenteraadsverkiezingen als onafhankelijke N-VA afdeling. 
Dankzij uw steun konden we ook meteen deel uit maken van het gemeentebestuur en hebben we zes 
jaar voor de nodige verandering in Kortenaken gezorgd. Een groot deel van onze programmapunten 
uit 2012 zijn dan ook gerealiseerd. 

Nu, zes jaar later, staan er weer heel wat nieuwe uitdagingen voor ons. Door te luisteren naar wat er 
leeft bij onze inwoners hebben we een programma opgesteld dat hier oplossingen voor biedt. Met een 
reeks concrete initiatieven gaan we verder dan de vage wensen en idealen die u deze dagen overal 
kan lezen. 

Onze gemotiveerde 'kandidaten met inhoud' staan klaar om - met uw steun - deze voorstellen te 
realiseren de komende bestuursperiode. Veilig thuis in een welvarend Kortenaken, daar willen we verder 
aan werken!

- Niels Willems, lijsttrekker N-VA Kortenaken 

Vragen of bemerkingen bij ons programma → niels.willems@n-va.be

Beste inwoners van Kortenaken,



WERKING GEMEENTEDIENSTEN
Voor N-VA Kortenaken moeten efficiëntie en klantvriendelijkheid de 
basis zijn van de gemeentelijke diensten. Hierin zijn met de inkanteling 
van OCMW in de gemeente reeds belangrijke stappen gezet en staan er 
de komende maanden nog verbeteringen gepland. Door deze bundeling 
van diensten kan er efficiënter, vlotter en ook kostenbesparend gewerkt 
worden. 

De belangrijkste uitgaven van de gemeente gaan naar ons 
gemotiveerd personeel. We moeten als beleidsmakers dan ook een 
modern personeelsbeleid voeren, met de juiste man of vrouw op de 
juiste plaats. We verwachten flexibiliteit en een proactieve houding van 
al onze medewerkers. 

Investeringsprojecten moeten op maat van onze aangename 
landelijke woongemeente zijn. Bij de start van de bestuursperiode 
zullen wij heldere prioriteiten en de bijhorende planning opmaken in 
een duidelijk meerjarenplan voor zowel wegeniswerken als de andere 
voorgestelde investeringen die u verder in dit programma zal ontdekken.

Goed bestuur
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GRAFIEK: SCHULD PER INWONER 

Ik waak over 
uw geld!

FINANCIEEL GEZONDE GEMEENTE
Met uw steun op 14 oktober zullen wij ook de komende zes jaar een 
economisch verantwoord en efficiënt beleid voeren. Kortenaken is 
financieel gezond geworden onder N-VA bestuur en we willen dit 
zo houden! De voorbije legislatuur daalde onze schuld met meer dan 4 
miljoen euro en hebben we zelfs een klein overschot op onze begroting. 
Elke uitgave die we doen moet dan ook verantwoord zijn. Onze 
schepenen hebben meerdere keren deze legislatuur een alternatieve 
aanpak van dossiers doorgevoerd waardoor uw gemeente nu over 
een mooie spaarpot beschikt. Denk maar aan de talrijke subsidies 
die we binnenhaalden voor de jeugdlokalen, maar vooral door de 
kostenbewuste instelling bij elke beslissing die genomen werd.

We engageren ons ertoe om uw financiële waakhond te blijven op 
het gemeentehuis en maximaal in te zetten op subsidies van hogere 
overheden bij elke investering.

N-VA zal nooit een belastingverhoging
toestaan in kortenaken

Goed bestuur
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Communicatie
VAN ÉN NAAR DE INWONERS
De verschillende vormen van communicatie zijn de laatste jaren sterk 
geëvolueerd. Denken we maar aan Facebook en andere sociale media. 
Belangrijk voor N-VA Kortenaken is een eenduidige en overzichtelijke 
communicatie, zowel van gemeente naar de inwoners als omgekeerd.

We gaan dan ook richtlijnen opstellen voor de medewerkers van de 
gemeentediensten om steeds op dezelfde manier te communiceren 
over gemeentelijke aangelegenheden. Dit zowel in de gedrukte media 
(infoblad, plusserspost, flyers) als via de digitale wegen. Enkel zo 
kunnen alle inwoners op een objectieve manier de nodige info krijgen.
 
Voor de bemerkingen die van jullie, de inwoners van Kortenaken, 
naar het gemeentebestuur moeten kunnen geraken willen we één 
centrale ombudsdienst invoeren. Hier moeten alle bemerkingen of 
vragen terechtkomen om vlot behandeld te kunnen worden door de 
gemeentediensten en het bestuur. We merken immers vandaag dat er 
via allerlei wegen wordt gecommuniceerd en daardoor ook heel wat 
nuttige info verloren geraakt. 

Uiteraard blijft elke N-VA mandataris beschikbaar voor u en blijven 
we graag horen wat goed gaat en wat beter kan! 

VOOR IEDEREEN
De gemeente moet bereikbaar zijn voor alle inwoners. Zowel 
mensen die weinig tijd hebben om tijdens de kantooruren naar het 
gemeentehuis te komen, als voor mensen die minder mobiel zijn. 

Naast de dienstverlening aan de loketten zetten we dan ook maximaal 
in op digitalisering. Burgers moeten zich minimaal verplaatsen om 
zaken met de gemeente te regelen. Zowel opvragen van documenten, 
stedenbouwkundige vergunningen als bemerkingen naar het 
gemeentebestuur toe. Het moet allemaal van bij u thuis kunnen 
gebeuren.

Een centrale ombudsdienst die alle 
bemerkingen en vragen verzameld
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KORTENAKEN, WAAR HET GOED IS OM TE WONEN!
Kortenaken is een aangename, landelijke gemeente om te wonen en dat 
willen we zo houden. De voorzieningen die hierbij aansluiten moeten 
gebundeld worden in de dorpskernen zodat dit levendige centra 
worden op maat van de woonclusters errond. Een concreet voorbeeld 
van een dorpskern die we terug leven kunnen inblazen is Hoeleden. 
Hiervoor denken we in eerste instantie aan de heropening van het 
Breugelhuis, maar willen we ook een visie opstellen voor de volledige 
kern. Dit is bij de wegeniswerken, toen de huidige oppositie het voor het 
zeggen had, niet gedaan waardoor heel wat kansen gemist zijn.

MIDDEN IN HET GROEN
We willen onze prachtige groene omgeving toegankelijk maken voor 
onze inwoners. Dit onder meer door extra wandelroutes via de trage 
wegen aan te leggen en deze ook onderhouden. Naast recreatief 
kunnen deze routes ook een echte functie hebben door de verschillende 
voorzieningen en woonkernen met elkaar te verbinden. 

Ook de kinderen van Kortenaken moeten op een aantal plaatsen 
verspreid over de gemeente in de natuur kunnen spelen. Denken we 
maar aan het speelbos langs de Borgveldstraat dat deze legislatuur 
onder initiatief van N-VA is geopend. We willen de komende legislatuur 
verder werken hieraan en in elke deelgemeente een plaats voorzien 
waar kinderen in open lucht kunnen spelen. 

In elke deelgemeente ruimte voorzien 
waar kinderen in open lucht kunnen spelen

Omgeving

Speelbos

Speelplein
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Sluikstorten is helaas een zeer gekende en wijdverbreide problematiek. 
Wie rondkijkt in onze gemeente merkt geregeld zwerfvuil op in de 
bermen, groenzones, straatgoten en op de voet- en wandelpaden. 
Om Kortenaken aantrekkelijk te houden moeten we hier absoluut 
aan werken. Uiteraard is dit niet enkel een verantwoordelijkheid van 
de lokale overheid, maar ook van de inwoners en weggebruikers. 
Toch hebben we als beleidsmakers in eerste instantie wel een 
voorbeeldfunctie en kunnen we heel wat maatregelen nemen:

• Zwerfvuilacties > direct resultaat + zichtbaarheid  
en bewustwording van het probleem

• Scholen en jeugdverenigingen betrekken >  
de toekomstige generatie sensibiliseren

• Investeren in (mobiele) camera’s > inbreuken bestraffen
• Voldoende afvalbakken en blikvangers ter beschikking stellen
• Borden langs fiets- en wandelroutes tegen sluikstorten

Vrijwilligers kunnen verantwoordelijke worden om een straat of buurt 
netjes te houden. Je bepaalt zelf waar, wanneer en met welke frequentie 
je zwerfvuil opruimt. Je engageert je wel om dit op regelmatige basis 
te doen. Alle materiaal hiervoor nodig krijg je van de gemeente. Je 
ontvangt jaarlijks een kleine attentie en vermelding van de gemeente 
voor je inzet.

KORTENAKEN DUURZAME GEMEENTE
De gemeente moet het goede voorbeeld geven op vlak van 
duurzaamheid. De voorbije legislatuur hebben we al een aantal 
inspanningen gedaan hiervoor waaronder:

• zonnepanelen op de sporthal en Bergendal;
• thermografische luchtfoto genomen die een zicht geeft op het 

warmteverlies van uw woning;
• groepsaankopen voor zonnepanelen, dakisolatie, … ;
• wooninfopunt elke woensdagvoormiddag voor vragen over uw 

woning.

We willen hier blijven op inzetten en bij elke investering nagaan hoe 
we hier de factor duurzaamheid kunnen in onder brengen. 

De gemeente moet extra investeren 
in hernieuwbare energie 
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Omgeving
DIERENWELZIJN
We hechten veel belang aan het welzijn van alle dieren, zowel 
huisdieren als vee. Daarom willen we dat er in de politiezone één 
agent verantwoordelijk is hiervoor. Deze dierenagent is het eerste 
aanspreekpunt bij verwaarloosde, mishandelde of verloren 
gelopen dieren. Hij of zij kan verder ook jongeren inlichten op school 
over dierenwelzijn om dit thema extra onder de aandacht te brengen.

Hieraan gekoppeld dient er ook een schepen bevoegd voor 
dierenwelzijn te worden aangeduid.

Andere voorstellen die we willen uitwerken zijn een hondenloopweide 
waar honden vrij kunnen rondlopen en het recreatief paardrijden 
en –mennen op de voormalige voetbalterreinen in Kersbeek verder 
uitwerken.

Zonnepanelen sporthal

Nieuw fietspad8



OP WEG IN KORTENAKEN
Dit jaar nog is het nieuwe mobiliteitsplan door meerderheid en oppo-
sitie goedgekeurd op de gemeenteraad. Hierin zijn we uitgegaan van 
een goed evenwicht tussen een vlot woon-werk verkeer met de auto 
enerzijds en de veiligheid van de zwakkere weggebruikers anderzijds. 

Hiertoe moet er onder andere verder geïnvesteerd worden in fiets- en 
voetpaden zoals we de voorbije legislatuur gedaan hebben. Zo worden 
conflictsituaties tussen auto’s/vrachtwagens/bussen en fietsers /voet-
gangers tot een minimum beperkt. We pleiten er dan ook voor om, waar 
werken gebeuren - door bv Aquafin - hier tegelijk de totale wegenis 
met fietspaden aan te pakken. Zo beperk je de overlast tot een 
minimum door alles in één keer te doen. Dit is voor ons beter dan overal 
oplapwerken te doen.

Uiteraard blijven we de dringende problemen aanpakken. Om deze 
te melden willen we ook het gebruik van de centrale ombudsdienst 
stimuleren. (zie pagina 5)

De trage wegen kunnen ook een rol spelen in het scheiden van 
gemoto riseerd verkeer en fietsers/voetgangers. Het is belangrijk 
om de functionele trage wegen aan te duiden in de vorm van een 
trage- wegen plan en deze dan ook goed te onderhouden. Enkel zo gaan 
deze wegen meer en meer gebruikt worden door de inwoners. Met 
functioneel bedoelen we de trage wegen die een verbinding vormen 
tussen bv. de verschillende kernen of wijken, alsook verbindingen van 
wijken naar scholen of winkels. 

Op vlak van openbaar vervoer is het in een uitgestrekte gemeente als 
Kortenaken de beste oplossing om een beperkt aantal buslijnen te 
behouden, maar dat deze dan ook frequent bediend worden. Het is 
niet haalbaar om in elke kleine straat met weinig huizen regelmatig een 
bus te laten passeren. Beter dus iets verder van de afgelegen woningen 
een bushalte, maar dat hier dan wel geregeld een bus passeert.

De omgeving rond onze scholen blijft een belangrijk aandachts-
punt voor N-VA Kortenaken. Tijdens de piekmomenten is het belangrijk 
dat de verkeersdrukte geordend wordt. Zo moet er in Waanrode – zoals 
we in Kortenaken reeds gerealiseerd hebben – ook een kiss & ride zone 
ingericht worden. Ook de zone 30 rond de scholen moet voor ons beter 
afgestemd worden op de tijden dat het echt nodig is. 

Kinderen moeten overal veilig 
tot aan de schoolpoort geraken 

Prioriteit geven aan volledig nieuwe wegen 
en fietspaden ipv oplapwerk
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Vrije tijd
UIT IN KORTENAKEN!
Tijdens deze legislatuur hebben we een omschakeling gemaakt naar 
culturele activiteiten die onze inwoners ook effectief aanspreken. 
Voordien werden zeer dure voorstellingen georganiseerd die geen 
bezoekers aantrokken. Gevolg was dat tickets gratis uitgedeeld werden 
om toch maar wat volk in de zaal te krijgen. We hebben dan ook onder 
andere de DU!K-voorstellingen (Donderdag Uit In Kortenaken) voor een 
groot deel laten invullen door de lokale verenigingen. Het resultaat 
is dat de voorstellingen nu wel succesvol zijn, inkomsten genereren 
voor de verenigingen én minder kosten aan de gemeente. Ook de 
paar voorstellingen per jaar die nog door de gemeente georganiseerd 
worden – zoals de after work party – zijn meer dan ooit een succes.

Deze samenwerkingen met ons bloeiend verenigingsleven willen 
we blijven uitwerken. Daarnaast geloven we sterk in eenmalige 
goed uitgewerkte evenementen zoals Open Monumentendag of een 
jaarlijkse culturele feestdag onder een ander thema. Ook dit willen we 
in nauwe samenwerking met de lokale verenigingen uitwerken.

Het breugelhuis terug openen als buurthuis 

TOERIST IN KORTENAKEN
Het is belangrijk dat we de troeven van onze gemeente nog meer in 
de verf zetten. Een belangrijke eerste stap hiervoor was de oprichting 
van de Intergemeentelijke Onroerend Erfgoed Dienst (IOED) waarvan 
onze lijsttrekker Niels Willems voorzitter is. Via deze werking willen we 
meer aandacht besteden aan ons lokaal erfgoed zoals de waardevolle 
hoeves, kerkelijk erfgoed, kastelen, knotbomen en hagen,  bakovens 
en de andere erfstukken waarvoor onze gemeente gekend is. 

Om alle bezienswaardigheden met elkaar te verbinden denken we 
vooral aan de trage wegen. De uitbouw van recreatieve fiets- en 
wandelroutes vormt immers zowel voor onze eigen inwoners (zie 
pagina 9) als voor bezoekers een extra beleving. Uiteraard blijven we 
de dringende problemen aanpakken.

Kortenaken is een fruitteelt-gemeente. Dit biedt ook heel wat 
mogelijkheden naar toerisme toe. Onder andere de vergezichten over 
de boomgaarden en de Velpevallei maken onze gemeente het bezoeken 
waard. Daarnaast zijn er reeds een aantal bed and breakfasts opgestart 
tijdens de voorbije jaren. 

Wat nog ontbreekt is de kenbaarheid en promotie voor onze gemeente. 
Hierin hebben we reeds een aantal stappen gezet met de jaarlijkse 
bloesemweekends, de app Happy Hageland en het nieuwe standbeeld 

“De Geluksplukker” op het rond punt. Een goed uitgewerkte toeristische 
brochure en kaart met alle wandelwegen en bezienswaardigheden 
moet de volgende stap zijn.
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SPORTIEF EN JONG ZIJN IN KORTENAKEN
De sporthal en bijhorende cafetaria zijn deze legislatuur geopend 
en lokken elk jaar meer sportieve bezoekers. Dit onder andere door 
initiaties in diverse sporten, de aankoop van de spinningfietsen, de 
inzet op G-sport voor andersvaliden en senioren en nog veel meer. 

Ook de komende legislatuur willen we onze inwoners aanzetten tot 
bewegen en daarom willen we ook hier weer de samenwerking 
met sportverenigingen optimaliseren. Door ondersteuning bij 
investeringen in kwaliteitsvolle jeugdopleiding en professionele 
omkadering kan de gemeente hier actief toe bijdragen.

De tarieven van de sporthal moeten vastgelegd worden in dialoog met 
de gebruikers. Tevens moet het gebruik ervan geoptimaliseerd worden 
en moeten we streven naar een breder aanbod van zaalsporten. We 
denken hierbij vooral aan initiatiereeksen en hulp bij het oprichten 
van een club. Ook intergemeentelijke samenwerking moet blijvend 
gestimuleerd worden. Met enkel gebruikers uit Kortenaken kan de 
sporthal nooit op volledige capaciteit draaien. Nu reeds wordt door 
de gemeente een vergelijkende studie uitgevoerd met nabijgelegen 
gemeentes met een sporthal.

Voor wandelaars, lopers en fietsers richten we ons vooral op het maken 
van verbindingen met de trage wegen. Door duidelijke routes aan te 
geven en vooral de veldwegen te onderhouden creëren we tegelijk 
functionele als recreatieve verbindingen.

Voor onze jeugd is onder N-VA bestuur reeds heel wat 
gerealiseerd. Verschillende jeugdlokalen zijn vernieuwd en uitgebreid, 
het speelplein te Kortenaken is vernieuwd, het speelbos is geopend 
en de jeugdverenigingen blijven ook financieel ondersteund door de 
gemeente. 

Toch is er ook hier nog werk voor de komende bestuursperiode. N-VA 
engageert zich er dan ook toe om in elke deelgemeente een plaats 
te voorzien waar kinderen in open lucht kunnen spelen. Zo moeten 
er onder andere een aantal speelpleinen bijkomen verspreid over de 
gemeente. 

Jongeren moeten plezier kunnen maken op fuiven en elders in de 
gemeente. Alcoholmisbruik is echter gevaarlijk en zorgt voor overlast. 
Dit probleem moet in samenwerking met de politiezone kenbaar 
gemaakt worden en aangepakt. In samenwerking met de politie, de 
jeugdraad en de verenigingen kunnen preventieacties georganiseerd 
worden tegen alcohol- en drugsmisbruik.

Er moeten verspreid over de gemeente 
minstens 3 speelpleinen bijkomen
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Woonzorgzone Kortenaken

Een hechte samenleving
VOOR JONG ÉN OUD!
N-VA staat voor een hechte samenleving waar men solidair is met 
zij die het minder goed hebben. Hierbij is het echter noodzakelijk om 
prioriteiten te stellen. Voor ons zijn dit in eerste instantie de minder-
bedeelde kinderen en de verdoken armoede bij senioren met een 
laag pensioen. Wij willen dan ook extra middelen inzetten om kinderen 
die het thuis met wat minder moeten stellen dezelfde kansen te geven 
als hun leeftijdsgenoten. Een lege brooddoos is volledig onaanvaard-
baar in onze samenleving. 

Daarnaast moet er actief gezocht worden naar verdoken armoede bij 
gepensioneerden die niet rond komen elke maand. Het vrijwilligers-
netwerk vinden wij een zeer goed initiatief en dat willen we 
aanmoedigen en uitbreiden. Zij die steun nodig hebben moeten deze 
ook krijgen. Daarnaast is ook het welzijn van de actieve senioren van 
groot belang.  De seniorenraad is een uitstekend middel om inspraak 
aan de senioren zelf te geven.  Ook naar de minder betrokken senioren 
moet meer geluisterd worden. 

De stijgende zorgvraag bij senioren is een belangrijke uitdaging. 
N-VA Kortenaken wil een kwalitatieve zorg- en dienstverlening op 
maat van de ouderen.  De doelstelling is om iedereen zo lang mogelijk 
zelfredz aam te laten zijn in de voor hen vertrouwde omgeving. 
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• Dagopvang uitbreiden voor senioren ->  
snel opkomende vergrijzing.

• Praatgroepen zodat senioren contact houden met elkaar.
• In samenwerking met preventiediensten informatie verstrekken 

over gevaarsituaties in de dagelijkse bezigheden thuis  
(brandgevaar, valpreventie, persoonlijk alarmsysteem,...) 

• Groepsaankopen organiseren voor assistentiemateriaal  
(personenalarm, ...)

• Premies voor renovatie/aanpassingen woningen  
in de kijker zetten. 

Om dit een eerste keer echt concreet te maken willen we Kortenaken -
-centrum inrichten als woonzorgzone. Dat houdt in dat het centrum 
wordt uitgebouwd met een buitengewoon voorzieningenniveau voor 
ouderen en personen met een beperking. Naast een centraal gelegen 
zorgpost die het hele centrum bedient moet ook de publieke ruimte 
aangepast worden. Alle drempels en obstakels die moeilijk zijn voor 
minder mobiele personen moeten aangepast worden. Om deze toe-
gankelijkheid door te trekken naar de bestaande voorzieningen gaan 
we samenwerken met de lokale handelaars. 

Kortenaken zou met zijn vele bestaande voorzieningen een eerste 
proefproject worden, maar naar zulke zones willen we in de toekomst 
overal evolueren. 

 

Voor de N-VA is het essentieel om sociale woningen te vermengen 
met andere woonvormen.  Dit om geen ‘sociale wijk’ te creëren waar 
een gevoel van onveiligheid kan ontstaan en waar de mensen die er 
wonen gestigmatiseerd worden.  Sociale woningen zijn voor N-VA in 
de eerste plaats een hulpmiddel voor de eigen bevolking om over een 
betaalbare woning te kunnen beschikken.  De sociale woningen mogen 
geen aantrekkingspool zijn voor ‘probleemgevallen’ uit de naburige 
steden.

Realisatie:
Er werd een masterplan opgesteld voor het woonuitbreidings-
gebied rond begraafplaats Kortenaken.  Een mix van woonvormen is 
essentieel voor N-VA Kortenaken om geen getto’s te creëren. 
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Het centrum van Kortenaken moet in zijn totaal een 
woonzorg zone worden met een zorgpost en alle nodige 
voorzieningen:

• zorgpost op de pastorijsite met 24/24u permanentie en 
snelle interventie in het centrum:

• aangepaste publieke ruimte zonder drempels of obstakels;
• moderne technieken inschakelen zoals mobiele  

personenalarmen;
• vrijwilligers inschakelen voor dag- en nachtoppas;
• andere leeftijdsgroepen die dit niet nodig hebben gaan 

er niets van merken.



DE MIDDENSTAND IN KORTENAKEN
Samen met de verenigingen zijn het de zelfstandigen die zorgen 
voor de dynamiek in onze gemeente. Zij verdienen dan ook de volle 
steun van het gemeentebestuur. Jonge starters willen we blijven aan-
moedigen met onze starterspremie en ook voor de promotie van onze 
handelaars kunnen we meer doen. In de app Happy Hageland kan je 
er al heel wat terug vinden, maar dit moet meer ingeburgerd geraken 
door actieve promotie van dit communicatiemiddel. 

Een complete lijst met alle zelfstandigen die iets verkopen of een 
bepaalde dienstverlening doen moet bijgehouden worden en door de 
gemeente worden verspreid. Dit zowel via digitale als gedrukte media. 
Een concreet voorstel om de handelaars extra zichtbaarheid te geven is 
frequent een streekproductenmarkt te organiseren. Als locatie denken 
we aan één van de leegstaande kerken die niet meer gebruikt gaan 
worden voor vieringen. Indien voldoende belangstelling van de lokale 
zelfstandigen, eventueel aangevuld met marktkramers van buitenaf, 
kan dit op vaste dagen in het jaar gebeuren.

Om de vinger aan de pols te houden bij onze zelfstandigen willen we 
een onpartijdige middenstandsraad vormen. Deze adviesraad kan 
spontaan of op vraag van het bestuur adviezen geven. Ook kunnen 
zij een aanspreekpunt vormen voor starters en andere zelfstandigen 
en doorverwijzen naar de gemeente voor bijvoorbeeld premies die ze 
kunnen krijgen.

Een leegstaande kerk inrichten als 
streekproductenmarkt 

KMO-ZONE STAND VAN ZAKEN:

• De regularisatie van bepaalde zonevreemde bedrijven is gedaan.
• Het milieu-effecten rapport afgerond.  

• De planningsfase is deze legislatuur afgerond.   
Mits goedkeuring van de hogere overheden gaan we  
volgende legislatuur tot uitvoering over.

• Aandacht besteden aan een open communicatie van zodra  
de locatie definitief is -> afstemmen met de buurt wat  
de bekommernissen zijn (verkeersoverlast, wateroverlast, ….) 

Een hechte samenleving
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Uitbreiding BKO Hoeleden

ONDERWIJS EN KINDEROPVANG
Kortenaken telt momenteel heel veel jonge gezinnen waar beide ouders 
gaan werken.  Daarom is voldoende, betaalbare en flexibele kinder-
opvang noodzakelijk.  N-VA Kortenaken wil de privé- initiatieven voor 
kinderopvang van niet-schoolgaande kinderen stimuleren.  We willen 
de kwaliteitsvolle buitenschoolse kinderopvang in onze gemeente 
uitbreiden, zowel voor en na de schooltijd, alsook tijdens de vakantie-
periodes, met professionele begeleiding, zodat vraag en aanbod in 
evenwicht komen. 

Gezonde tussendoortjes moeten van jongs af aan aangeleerd worden. 
Daarom engageren we er ons toe om fruit eten aan  te moedigen in 
de buitenschoolse kinderopvang, gesubsidieerd door de gemeente en  
in samenwerking met de lokale fruittelers.

De drie grote basisscholen (Kortenaken, Waanrode en Hoeleden) 
besloten om hun leerlingenvervoer van en naar huis/school af te 
schaffen omdat ze de hoge kosten die aan een eigen schoolbus 
verbonden zijn, niet meer konden dragen. Toch blijft de gemeente 
deze scholen (alsook de kleuterscholen van Kersbeek en Ransberg) 
financieel steunen voor busvervoer. Er is momenteel een budget van 
12.000 euro per school per jaar voorzien dat in overleg met de scholen 
minstens behouden moet blijven. Door deze steun kunnen alle kinderen 
tegen een aanvaardbare prijs deelnemen aan de activiteiten die buiten 
onze gemeente gepland zijn en waarvoor busvervoer nodig is. 
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De gemeente en het OCMW hebben de voorbije jaren ook meerdere 
initiatieven genomen om de scholen te betrekken bij allerhande 
activiteiten, bv. de scholenveldloop, de sportdagen, het project KiKaZ, 
... We willen dit in samenspraak met de scholen en oudercomités nog 
uitbreiden. We denken daarbij aan acties zoals het bewust maken van 
het belang van een propere omgeving of acties omtrent verkeers-
veiligheid.  

De werking van ons gemeentelijk filiaal van de Academie Regio Tienen 
is deze legislatuur gegroeid. We willen dan ook blijven inzetten op de 
vorming van onze jongste generatie op vlak van muziek, woord en 
dans. Als gemeente zorgen we voor de logistieke ondersteuning van 
deze werking door onder andere leslokalen en de zaal ter beschikking 
te stellen, maar ook door in administratieve hulp te voorzien. Dit succes-
verhaal moet ook de komende bestuursperiode worden verdergezet.

Verkeersveiligheid rond de scholen en ook op de weg van/naar school is 
voor ons prioritair. We willen de ouders en kinderen aanmoedigen om zo 
veel mogelijk te voet of met de fiets naar school te komen, maar beseffen 
wel dat er nog werk aan de winkel is om de veiligheid te garanderen. 
Waar mogelijk moeten we de trage wegen toegankelijk maken en 
bepaalde gevaarlijke punten en wegen veiliger en fiets vriendelijker 
maken. Voor degenen die toch met de wagen moeten worden gebracht 
moet er aan de scholen een Kiss and Ride zone voorzien worden, zoals 
aan de basisschool van Kortenaken al gerealiseerd werd.

Een hechte samenleving

16 Kiss and Ride zone Kortenaken
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Ik ben opgegroeid in Waanrode bij mijn ouders, Daniël 
Willems en Diane Marcoen. Ondertussen woon ik al 
enkele jaren op de Krawatenstraat met mijn vrouw 
Wendy en dochtertje Elisa.

2012 was voor mij een bijzonder jaar. Ik ben toen 
afgestudeerd als architect-ingenieur, maar vooral ook 
verkozen tot eerste schepen van onze mooie landelijke 
gemeente.

De voorbije zes jaar heb ik steeds geijverd binnen het 
gemeentebestuur voor enerzijds een gezond financieel 
beleid, en anderzijds voor de realisatie van een aantal 
concrete projecten. Binnen mijn bevoegdheden – 
jeugd, ruimtelijke ordening, huisvesting, monumenten 
en landschappen, erfgoed, inspraak, personeel, 
muziekacademie en toerisme – is er dan ook heel wat 
bewogen zoals u kan lezen in dit document. 

Zes jaar na onze intrede in het gemeentebestuur zijn 
er echter opnieuw heel wat zaken die de nodige 
aandacht verdienen. Met uw steun wil ik mij dan ook 
met veel enthousiasme nog zes jaar inzetten voor onze 
gemeente en de concrete voorstellen uit dit programma 
realiseren. Een stem voor N-VA is dan ook een stem 
voor een Kortenaken met ambitie!

Voor een 
Kortenaken 

met ambitie!

Niels WILLEMS



Ik ben  geboren te Geetbets  en woon samen met 
Freddy Vanwinkel  te  Kersbeek- Miskom . Ik heb een 
dochter Tamara en een toffe schoonzoon Dirk. Beiden 
hebben informatica gestudeerd en hebben in die 
branche een leuke job gevonden. Mijn 2 kleinkinderen , 
Thibo (12) en Lukas (9), houden me jong!!!  

 In 1977 ben ik als zorgkundige beginnen werken in 
het toenmalige stedelijk ziekenhuis te Tienen . Een jaar 
later ben ik overgestapt naar het U.Z. Leuven waar ik 
nu nog steeds werk op dienst medische beeldvorming. 
 
Als hobby hou ik van toneel en ga ik ook graag naar 
opvoeringen kijken. Ik hou ook van sporten. In mijn 
vrije tijd ga ik  fietsen, wandelen en zwemmen . Maar 
dansen is mijn grootste hobby!
 

Persoonlijk vind ik dat het gemeentebestuur de 
cultuur- en sportverenigingen de nodige ondersteuning 
moet geven om zich uit te bouwen. Een goed 
verenigingsleven verbindt de mensen en maakt een 
gemeente zoals Kortenaken aangenaam om te wonen 
en te leven.  
 
Als uittredend OCMW raadslid vind ik dat de 
gemeente via het OCMW al het mogelijke moet doen 
om de mensen die zorg nodig hebben (senioren, 
zieken, mindervalide en alleenstaande  en één ouder 
gezinnen….) te helpen. Ook  de kinderarmoede moeten 
we bestrijden. 

Voor een 
sociaal 
transparant 
beleid
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Annie BUSSELEN



Ik ben 52 jaar en geboren in Heusden. Na omzwervingen 
in Gent, Leuven en Nairobi, woon ik ondertussen al 15 
jaar in het mooie Waanrode met Carla Schutters. Ik ben 
afgestudeerd als licentiaat aan de Rijksuniversiteit Gent 
en werk als financieel manager voor een Europees 
onderzoeksprogramma.

Een 8-tal jaar geleden ben ik lid geworden van N-VA. 
Het ongenoegen over de “belastings”-regering Di 
Rupo was net iets te groot om aan de kant te blijven 
staan. Ondertussen ben ik 6 jaar voorzitter van de 
lokale afdeling en kan ik, samen met onze lokale 
mandatarissen, de nodige politieke beleidservaring 
voorleggen.

Ik ga resoluut voor een partij die werken, investeren 
en ondernemen stimuleert en gaat voor een slank en 
efficiënt werkend gemeentebestuur. En ik vraag ook 
u, samen met ons, die keuze te maken. 

Voor open 
besluitvorming 

en verantwoording
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Guy VANDEBERGH



Ik ben 48 jaar oud en opgegroeid in Hoeleden. Sinds 
1993 woon ik samen met mijn echtgenoot Luc Donders 
in Miskom. Samen hebben we 2 kinderen, Silke en 
Jelle. Velen zullen zich nog herinneren dat Jelle in 2013 
provinciaal kampioen wielrennen bij de nieuwelingen 
werd te Hoeleden.  Op professioneel vlak ben ik 
werkzaam bij Bosch in Tienen.

Ik wil graag mijn steentje bijdragen aan een betere 
samenleving en daarom steun ik met volle overtuiging 
het gedachtengoed van N-VA  en zet ik mijn eerste 
politieke stapjes. 

Ik vind dat N-VA een open blik heeft op het bewaren 
van open ruimte en  natuurschoon.  Daarom wil ik 
ook werken aan een propere gemeente. Zwerfvuil 
moet worden aangepakt en sluikstorters mogen niet 
ongestraft hun gang gaan.

Ik sta ook mee achter het N-VA standpunt dat er veel 
aandacht moet gaan naar dierenwelzijn, er is daar op 
dit punt al veel veranderd en dat vind ik een zeer goede 
zaak.

Stem Rita. Omdat we al goed bezig zijn maar vooral 
omdat we nog beter kunnen.

Voor milieu 
en dieren- 
welzijn
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Rita SCHOUTERS



Ik ben 24 jaar en woon in Hoeleden. Ik ben werkzaam in 
het Regionaal Ziekenhuis Tienen op de afdeling geriatrie. 

“Een mooi gezicht wordt oud, 
een mooi lichaam verandert,
maar een mooi mens zal altijd  
een mooi mens blijven...”

Beroepshalve ben ik met oudere mensen bezig.  Ik 
hecht dan ook heel veel belang aan het welzijn 
van ouderen. We moeten ouderen helpen om zo lang 
mogelijk in hun eigen huis te verblijven om daar te 
genieten van een gezellige oude dag. De gemeente kan 
daarin een rol spelen door bv. financiële steun te bieden 
voor alarmsystemen voor ouderen, trapliften, en andere 
ingrepen in de woning die het leven van een ouder 
persoon gemakkelijker kunnen maken.

Mocht u mij de kans geven dan zal ik mij de volgende 
zes jaar ook inzetten om de jongeren in onze gemeente 
meer en betere mogelijkheden tot sporten aan te bieden. 
Dat kan door de jongerenwerking in de bestaande 
clubs te ondersteunen, maar ook door nieuwe sport-
initiatieven aan te moedigen, zowel binnen onze 
gemeentelijke sporthal als in geval van buitensporten. 

Welzijn 
voor 
ouderen
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Thomas HENDRICKX



Ik woon sinds 2006 samen met mijn man Filip en 
dochters Charlotte (11) en Juliette (9), in Miskom, nabij 
het vroegere winkeltje van oma Julia op de Hoek. Mijn 
levensmotto is  “stilstaan is achteruit gaan”. Daarom 
koos ik voor N-VA, want door durven en doen kan je het 
verschil maken en verandering brengen. 

Nieuw binnen onze partij en zéér fier op wat er reeds 
gerealiseerd werd tijdens de vorige legislatuur.  Graag 
zet ik mijn schouders mee onder ons programma om te 
kunnen verder bouwen aan de vooruitgang binnen onze 
gemeente. 

Verrassend? Gezien mijn sociaal engagement, opleiding 
als maatschappelijk assistent en professionele 
achtergrond in personeelszaken en sociale wetgeving in 
Heilig Hart Ziekenhuis van Leuven, mijn ervaring als o.a. 
voorzitter van het oudercomité, meen ik over de nodige 
bekwaamheid en bagage te beschikken. 

Aandacht en oog voor vragen en problemen. Ik ben erg 
aanspreekbaar en neem deze graag ter harte.

Als ouder, als fietser, natuurliefhebber en milieubewust 
weggebruiker, …  herken en begrijp ik de noden  van 
een verkeersveilige schoolomgeving en voeg ik hier 
graag de daad bij het woord. 

Het lokaal ondernemerschap binnen onze fruitige 
en landelijke gemeente verdient een boost en nog 
meer ondersteuning, samen maken we werk van een 
welvarend Kortenaken.  

Nog meer inwoners aanzetten tot bewegen en sporten 
en het sportaanbod verder optimaliseren,  daar wil ik 
graag voor ijveren. 

Alvast bedankt voor het vertrouwen.

Een 
ondernemend, 
verkeersveilig 
en sportend 
Kortenaken
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Caroline TORBEYNS



Ik ben een nieuwe inwoner van Kortenaken. Ik ben 
opgegroeid in de buurt van Leuven, maar het stadsleven 
is toch niks voor mij. Daarom ben ik in het mooie, rustige 
Waanrode komen wonen.

Van opleiding ben ik schilder/deco en ik steek graag de 
handen uit de mouwen. Helpen van mensen is ook iets 
wat ik graag doe. 

Ik vind veel van mijn waarden terug in het programma 
van de N-VA, zowel binnen de nationale thema’s 
maar zeer zeker ook op gemeentelijk vlak. Ik hou van 
aanpakken, daarom heb ik niet getwijfeld om mij te 
engageren. Met jouw steun wil ik de volgende jaren 
een nog hechtere samenleving voor jong en oud in 
Kortenaken helpen creëren.

Vlaanderen doet het economisch goed, maar helaas is 
er ook nog veel verdoken armoede in ons landje, ook 
in onze gemeente. De bestrijding van deze armoede 
moet volgens mij met prioriteit aangepakt worden en 
daarbij kan de gemeente via het OCMW een belangrijke 
rol spelen. Daaraan gekoppeld moeten we ervoor 
zorgen dat iedereen over een degelijke en betaalbare 
huisvesting kan beschikken.
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Stéphanie HAESENDONCK

Een hechte 
samenleving voor 

jong en oud!



Afkomstig uit Neerlinter, maar ondertussen woon ik al 
meer dan 25 jaar in Hoeleden. Ik heb een dochter en 
een kleindochter. 

Naast mijn werk op de personeelsdienst van een bedrijf 
in Tienen ben ik in mijn vrije tijd graag bezig met 
recreatief paardrijden. 

Kortenaken heeft een mooi netwerk aan trage wegen. 
De gemeente moet er voor zorgen dat deze steeds 
goed onderhouden en toegankelijk zijn. Zo kunnen 
wandelaars, fietsers en ruiters genieten van de rust en 
de natuur. 

Ik wil mij graag inzetten om producten van lokale 
handelaars bij alle mensen te krijgen. Dit kan via 
een centraal digitaal platform waarop handelaars in 
contact kunnen komen met onze inwoners. 

Voor 
toegankelijke 
trage wegen
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Jenny STIERS



Ik ben 46 jaar , woon in Stok en heb één nakomeling. 
Sedert 2011 lid van de toffe bende N-VA Kortenaken. 

Ik werk als Raadgever Administratieve Vereenvoudiging 
op het kabinet van Theo Francken. In die job heb 
ik  o.a. het project “Modernisering van de Burgerlijke 
Stand” getrokken. We hebben alle akten in een centrale 
databank gestopt waardoor  vanaf 1 januari 2019 elke 
burger in om het even welk gemeentehuis zijn/haar 
akten van de burgerlijke stand (geboorte , huwelijk, 
overlijden ,…) kan opvragen. Gedaan met overbodige 
verplaatsingen.

Indien gekozen als gemeenteraadslid wil ik inzetten op 
een “gezond financieel beheer”  van de gemeente: 
schuldafbouw, geen belastingverhogingen (vermindering 
indien budgettair mogelijk) en een begroting in 
evenwicht. Daarnaast moet het aanbestedingsbeleid 
transparant zijn en moet erop toegezien worden dat de 
intercommunales niet  gebruikt worden als “verdoken” 
melkkoe door de gemeenten.

Ik ga verder voor  het maximaal binnenhalen van 
subsidies voor Kortenaken. De federale en Vlaamse 
regeringen geven namelijk subsidies aan de gemeenten 
voor allerhande zaken. Grote steden hebben aparte 
ambtenaren om dat op te volgen en de dossiers in 
te dienen om die subsidies binnen te rijven. Voor 
kleine gemeenten als Kortenaken ligt  dat wegens 
personeelstekort een pak moeilijker waardoor soms 
behoorlijk wat geld in Brussel blijft  liggen.  

De afgelopen jaren zijn Kortenaken en buurtgemeenten 
“bezocht” door inbrekersbenden. De gemeente en politie 
moeten maximaal werk maken om deze plaag tegen 
te gaan: preventie, opzetten buurtinformatienetwerk, 
slimme camera’s .

At your service ! 

Voor een 
gezond 
financieel 
beleid
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Mark DEPRÉ



De eerste 23 jaar van mijn leven bracht ik door in 
Heverlee. Ik liep school in het Heilig Hartinstituut en 
studeerde af in de richting Moderne Talen aan de KHL. 
Ik leerde Patrick Bruyninckx kennen en settelde me 
in oktober 2002 in het landelijke Kortenaken. Met de 
komst van zoon Pieter (2005) en dochter Paulien (2008) 
is ons gezin compleet..

De meesten kennen mij echter als ‘die van de bakker’. 
7 jaar was ik werkzaam bij Bakkerij Lavrijs. Velen 
betreuren de stopzetting van de zaak. Ik ook natuurlijk 
want mijn leven in Kortenaken werd interessanter 
naarmate ik meer dorpsgenoten leerde kennen. Mijn 
wereld werd groter en ik begon me helemaal thuis te 
voelen!

Toen men me vroeg om deel te nemen aan de 
verkiezingen, moest ik niet lang nadenken. Dit biedt me 
de kans om politiek eens van de andere kant te bekijken.

Mijn verplaatsingen doe ik bijna altijd met mijn fiets. Die 
kent iedereen waarschijnlijk: het mandje vooraan en de 
kleurrijke fietstassen uit de lokale geschenkenwinkel 
achteraan vallen nogal op. Toch voel ik me niet altijd 
even veilig op mijn fiets als automobilisten veel te 
dicht en veel te hard langs me scheuren.

Er werden in het verleden reeds inspanningen geleverd 
om fietspaden aan te leggen en/of te verbeteren. Maar 
er kunnen altijd nog wat fietspaden bij of bereidbare 
paadjes tussen onze talrijke velden aangelegd worden 
zodat meer kinderen op de fiets veilig naar school 
kunnen bijvoorbeeld.

Als jullie het wensen, zet ik er mijn schouders mee 
onder!

Veilig 
op de fiets!
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Inge VAN MOL



Ik ben een geboren en getogen Kortenakenaar in hart 
en nieren!

Met mijn 19 jaar ben ik de jongste kandidaat op onze 
lijst. Ik studeer Diergeneeskunde aan de Rijksuniversiteit 
Gent. Deze studies slorpen het meeste van mijn tijd op 
maar toch vind ik het belangrijk om mee te helpen 
bouwen aan onze lokale samenleving. 

De N-VA standpunten sluiten het best aan bij de visie die 
ik over de merendeel van de maatschappelijke kwesties 
heb. Ik ben ook voorzitter van Jong N-VA Kortenaken.

Als jonge kandidaat en jeugdanimator bij de organisatie 
Koning Kevin (vakantiekampen), wil ik me inzetten 
voor een Kortenaken waarin het jeugdleven volop kan 
bloeien. De gemeente moet zorgen voor een kind- en 
jongerenvriendelijk klimaat. De jeugdverenigingen 
moeten de kans krijgen om zich volledig te ontplooien 
zonder al te veel regeltjes en reglementen. Ook 
qua infrastructuur en logistiek zal de gemeente 
de nodige ondersteuning moeten bieden aan de 
jeugdbewegingen.
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Arnaud DE VADDER

Een kind- en jeugd-
vriendelijk Kortenaken.



Sinds 2015 woon ik samen met mijn partner Herman 
Casteur in Kortenaken.

Overtuigd van de “kracht van verandering” die de N-VA 
brengt, wil ik hier in onze mooie gemeente bijdragen 
aan deze positieve vooruitgang. 

Ik hecht vooral veel belang aan een open communicatie 
tussen het bestuur en de inwoners. Iedereen moet 
de kans krijgen om ook tijdens een legislatuur te 
participeren aan het bestuur. Dat kan onder meer 
door adviesraden die zo veel mogelijk onafhankelijk 
(a-politiek) zijn. 

Als gewezen zelfstandige wil ik me ook inzetten voor 
het instandhouden van de lokale middenstand. Hun 
aanwezigheid draagt bij tot de leefbaarheid van een 
gemeente. 

Sport en gezondheid wordt bij ons thuis hoog in het 
vaandel gedragen. Mijn partner en ik gaan zelf graag 
een sportieve wandeling maken. De gemeente moet dat 
mogelijk maken voor iedereen door de wandelwegen 
die Kortenaken heeft goed te blijven onderhouden. Mijn 
partner is sinds kort ook leraar Jiu Jitsu (zelfverdediging) 
in de sporthal ‘De Vruen’.

Open 
communicatie 
tussen bestuur 
en inwoners

12

Greet VAN NUFFEL



Ik ben geboren in Waanrode in 1948. Later ben ik 
verhuisd naar de Koningsstraat in Kortenaken.  Ik heb 
een dochter,  An. 

Ik heb enkele jaren in de bouw gewerkt, maar al gauw 
kon ik niet weerstaan aan de lokroep van de natuur en 
de landbouw. Bovendien wilde ik mijn eigen baas zijn. 
Ik heb dan een eigen bedrijf als zelfstandige aardbeiteler 
opgestart en bijna 40 jaar volgehouden. 

In het verleden heb ik getracht me via diverse 
organisaties in te zetten voor de tuinbouwers, 
fruittelers en landbouwers.   Ik wil dat in de toekomst 
nog graag verder blijven doen. 

Niet alleen de bloemetjes maar ook de bijtjes interesseren 
mij. Honingproductie op volledig natuurlijke wijze is 
ook altijd één van mijn favoriete bezigheden geweest. 
Daarnaast spelen de bijen een zeer belangrijke rol in 
ons ecosysteem.

Momenteel ben ik OCMW raadslid en met uw steun zet 
ik mij de volgende zes opnieuw in voor het welzijn van 
onze inwoners.
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Roland DEBRIER

Voor boer en 
tuinder en 

bezige bijen



Ik ben  in 1970 geboren te Leuven. Sinds 1999 woon ik 
in Kortenaken waar ik een praktijk als dierenarts heb. Ik 
ben vader van 3 kinderen, die alle 3 groot geworden zijn  
in onze mooie gemeente.

De volgende 6 jaar wil ik me inzetten om het toerisme 
beter te promoten: plattelandstoerisme, en meer 
bepaald de activiteiten die met onze fruitteelt verbonden 
zijn: bloesemwandelingen, oogstfeesten,… Op dat 
vlak heeft het Hageland nog heel wat te leren van 
Haspengouw. We hebben immers dezelfde troeven, 
maar komen er minder mee naar buiten.

Ik wil me ook inzetten om van Kortenaken een duurzame 
gemeente te helpen maken. In de eerste plaats door 
een eigen duurzaam gemeentebeleid, maar zeker 
ook door de bevolking voldoende informatie te geven 
over hoe ieder voor zich, een deeltje duurzaamheid 

kan realiseren (info-avonden over energiebeheer, 
infrarood metingen, maar ook informatie over o.a.  
composteren, duurzaam bouwen, alternatieven 
voor onkruidbestrijdingsmiddelen,…). Ook hier zijn 
informeren en ondersteunen dé sleutelwoorden  voor 
een geslaagd participatief beleid.

Ik ben zoals zo velen onder ons ook bezorgd om 
verkeersveiligheid. Overdreven snelheid moet 
vermeden worden op onze landelijke wegen. Goed 
doordachte aanpassingen aan infrastructuur zijn een 
eerste manier om de veiligheid van onze wegen te 
verhogen, maar waar en wanneer dit nodig is, moeten 
gerichte controles de overtreders van de baan kunnen 
halen.

Tot slot ben ik (logischerwijs) vanuit mijn professionele 
invalshoek natuurlijk betrokken bij alles wat dierwelzijn 
betreft.

Toerisme 
troef !
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Stef DE VADDER



Ik ben afkomstig uit Waanrode en  ben hier ook 
blijven wonen. Evenals mijn ouders, grootouders en 
overgrootouders. Indien u mij niet kent, dan misschien 
wel mijn grootvader: ‘Leon Veulemans met zand en 
cement tegenover de graaf ze goed’ zoals ze zeggen.  
Ondertussen ben ik 47 jaar en in mijn jeugddagen 
studeerde ik af als graduaat tolk. Ik werk als medisch 
afgevaardigde. 

Ik ben een alleenstaande mama en heb een geweldige 
zoon van 21 jaar, Dani. 

Mijn waaier van interesses is zeer breed. Ik hoop 
voor u een aanspreekpunt te mogen betekenen om 
te luisteren naar uw probleem, bezorgdheid of vraag. 

Samen kunnen we dan naar de beste oplossing zoeken. 
Uit persoonlijke ervaring weet ik dat juiste informatie  
vaak moeilijk te verkrijgen is. Zoals bv. op welke 
subsidies heb ik recht bij bouwen, verbouwen, als 
alleenstaande, als vereniging, als zelfstandige, ... Welke 
energiepremies bestaan er en wie kan er aanspraak 
op maken? Ik wil er dan ook aan werken om al deze 
informatie voor ieder van u gemakkelijk en snel 
toegankelijk te maken.

Voor toegankelijke 
informatie
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Anja VANGOEDTSENHOVEN



Ik woon samen met mijn twee jong volwassenen Davy 
en Gert in de Schansstraat 84 in Kortenaken.  Sinds 
1998 ben ik weduwnaar.  Ik behaalde het diploma 
graduaat klimatisatie te Kortrijk.  In 1987 ben ik in het 
bedrijf van mijn vader Georges, installateur verwarming 
en sanitair, gestapt.  Momenteel runnen mijn broer en 
ik de zaak. 

Ik ben nog steeds voorzitter van Bedriifvig Kortenaken, 
een vereniging van de zelfstandigen van Kortenaken, 
die ijvert voor een samenwerking tussen bedrijven en 
verenigingen van Kortenaken.  Momenteel staan de 
activiteiten on hold. Binnenkort wordt er een evaluatie 
gemaakt.  Ik sta nog altijd achter het doel van de 
vereniging.

Een gemakkelijke toegang van burger tot bestuur 
vind ik zeer belangrijk.  Ik veronderstel dat tegenwoordig 

toch meer dan 80% overweg kan met de computer 
(o.a. Facebook).  Er is nood aan een platform, bv. via 
de gemeentelijke website, waarop de burger eenvoudig 
terecht kan met zijn noden en verzuchtingen.  Dit moet 
dan wel zeer strikt verwerkt en opgevolgd worden.

Ruimtelijke ordening is zeer belangrijk voor de 
toekomst.  Hoe willen wij dat Kortenaken gaat evolueren 
voor onszelf en vooral voor de generaties na ons.  De 
Gecoro, waarvan ik lid ben, is een adviesraad die haar 
steentje hiertoe kan bijdragen.  Het gemeentebestuur 
houdt meestal ook rekening  met de adviezen  van 
deze raad, zodat ieders belangen zo correct mogelijk 
behartigd worden.  

Een ondernemersgezind gemeentelijk beleid, 
beginnende met een accurate lijst van de huidige 
ondernemers in alle categorieën. Momenteel wordt 
er een aanzet gegeven tot een ondernemersinitiatief  
Economie 2020.  Dit is zeer lovenswaardig maar ik had 
dit graag zien starten vanuit de ondernemers zelf.

Bedrijvig 
en actief in 
Kortenaken
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Danny STRUYS



Ik ben opgegroeid in Kortenaken en woon er nu in de 
Schansstraat. Ik ben gehuwd met Brigitte Vanonckelen, 
onderwijzeres aan de Vrije Basisschool te Kortenaken, 
en ben vader van Joris en Wouter. Na mijn studies 
als handelsingenieur ben ik professioneel steeds 
bezig geweest met ICT en het optimaliseren van 
bedrijfsprocessen.  Sinds een vijftiental jaar werk ik voor 
een internationaal bedrijf met hoofdzetel in Haasrode. 

Bij de vorige gemeenteraadsverkiezingen werd 
ik verkozen en ben dan twee jaar schepen van 
sport, onderwijs, kinderopvang,  kerkbesturen, 
communicatie en ICT geweest. Helaas heb ik dat 
mandaat vroegtijdig moeten afbreken vermits het op dat 
moment niet te combineren viel met mijn job.

Wanneer de kiezer mij op 14 oktober de kans geeft, 
wil ik opnieuw meewerken om Kortenaken goed te 
besturen.  Ik vind bv. dat een gemeente de plicht heeft 
om van de ondersteuning van het lokaal onderwijs en 
van de kinderopvang een prioriteit te maken. Die steun 
kan zowel financieel als logistiek zijn.

Daarnaast vind ik dat de gemeente alle kansen moet 
bieden aan sportverenigingen om hun activiteiten 
te ontplooien en om zo veel mogelijk mensen aan het 
bewegen te krijgen. De gemeente kan zelf initiatieven 
nemen om nieuwe sporttakken te helpen opstarten. 
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Benny HERMANS Inzetten 
op onderwijs 
en kinderopvang



Ik ben 79 jaar geleden geboren in Budingen. In 1962 heb 
ik in Kortenaken mijn zaak als zelfstandige installateur  
verwarming en sanitair opgestart. Ik heb een gezin met 
4 kinderen, 2 zonen en 2 dochters.  De voortzetting van 
de zaak door mijn twee zonen, stemt me steeds tot 
tevredenheid.

Als ouderdomsdeken van onze lijst, wil ik me vooral 
inzetten voor de senioren, een steeds groter 
wordende groep in onze gemeente. Zelf ben ik actief 
bij de gepensioneerden van Kortenaken en probeer me 
fit te houden bij de turnclub van het OCMW. Muziek is 
een andere passie van mij; ik ben jarenlang spelend 
lid geweest bij de fanfare “Immer vooruit” Ransberg.  
Momenteel ben ik nog spelend lid bij 50+ Tienen. 

Ik blijf ook de belangen van de zelfstandigen 
verdedigen. De gemeente moet de nodige ruimte 
creëren – letterlijk en figuurlijk – om starters alle 
kansen te bieden en om bestaande ondernemers de 
gelegenheid te geven om hun zaak verder uit te bouwen. 

Ik probeer ook mee te blijven met de huidige 
communicatie middelen. Niet altijd evident voor onze 
leeftijd.  Hiervoor volg ik nog steeds bijscholing, bv 
gebruik van de smartphone met al zijn apps en diverse  
toepassingen.  Niet onbelangrijk om mee te kunnen met 
de leefwereld van mijn kleinkinderen.

Een stem 
voor de 
senioren!
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Georges STRUYS



Ik woon in de Tiensestraat te Kortenaken. In mijn 
jeugdige jaren was ik lid en bestuurslid van o.a. de 
Kortenaakse KLJ-afdeling. Later heb ik me ingezet 
voor de vrijwaring van onze regio tegen het opslaan 
van kernafval en stichtte ik begin jaren ‘90 het “Red de 
Velpe”-comité tegen de rechttrekking en buffering van 
onze mooie rivier.

Ik studeerde af als regentes Engels, geschiedenis 
en aardrijkskunde. Daarna ging ik als parlementair 
medewerkster aan de slag bij volksvertegenwoordiger 
Willy Kuijpers van de Volksunie. Toen Willy met pensioen 
ging, vond ik werk als directiesecretaresse bij de staf 
van de toenmalige Rijkswacht in Brussel en vier jaar 
later bij de federale politie van het arrondissement 
Leuven.

Thuis, na het overlijden van mijn moeder nu tien jaar 
geleden zorg ik, met de hulp van een goede groep 
hulpverleners, voor mijn zwaar gehandicapte zus en 
mijn dementerende vader. 

Ondertussen hielp ik de N-VA oprichten in Kortenaken. 
Dat dit een succes geworden is bewijst onze deelname 
aan de meerderheid met drie zetels. Als schepen 
van cultuur, erfgoed, toerisme, bib en noord-zuid 
heb ik me graag voor onze gemeente ingezet. Ik 
denk met genoegen terug aan onze erfgoeddagen, 
bloesemzondagen, klassieke muziek en zoveel meer. 
Dat bruisende Kortenaken wens ik, samen met jullie, 
verder te dienen.
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Nadine VEULEMANS De kracht 
van onze 
cultuur!



1 WILLEMS Niels

2 BUSSELEN Annie

3 VANDEBERGH Guy

4 SCHOUTERS Rita

5 HENDRICKX Thomas

6 TORBEYNS Caroline

7 HAESENDONCK Stéphanie

8 STIERS Jenny

9 DEPRE Mark

10 VAN MOL Inge

11 DE VADDER Arnaud

12 VAN NUFFEL Greet

13 DEBRIER Roland

14 DE VADDER Stef

15 VANGOEDTSENHOVEN Anja

16 STRUYS Danny

17 HERMANS Benny

18 STRUYS Georges

19 VEULEMANS Nadine

V.U.: Guy Vandebergh, Halensebaan 39b, Waanrode. 
Verkiezingsdrukwerk gemeente- en provincieraadsverkiezingen
14 oktober 2018. 

U kan een geldige en volwaardige voorkeurstem uitbrengen op 
meerdere kandidaten van de N-VA lijst. Maak uw stem sterk en 
stem voor onze kandidaten die uw vertrouwen verdienen.

Heeft u problemen om zich naar het stembureau te begeven?  
Geen nood! Contacteer één van onze kandidaten op de N-VA lijst.  
Zij zorgen voor een oplossing.


